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Încheiat astăzi 13.06.2019 în şedinţa extraordinară  a  Consiliului local al comunei 
Strunga,  judeţul Iaşi. 

La şedintă sunt prezenţi 11 consilieri, din cei 13.  
Lipsesc domnii consilieri Gorgos Ioan şi Stoleriu  Vasile. 
De asemenea la şedinţă participă doamna Lazăr Mariana-primarul comunei Strunga, 

judeţul Iaşi şi domnul Ureche Costel – secretarul comunei Strunga, judeţul Iaşi.  
Procesul verbal al şedinţei anterioare – 31.05.2019   a fost pus la dispoziţia consilierilor în 

timp util conform art. 42,alin.5 din Legea nr. 215/2001 a administraţiei publice locale, 
republicată, cu modificările şi completările ulterioare . 

Se supune la vot procesul verbal care este aprobat cu 11 voturi pentru. 
Preşedintele de şedinţă domnul Agafiţei Ioan dă cuvântul doamnei Lazăr Mariana - 

primarul comunei Strunga  pentru a prezenta proiectul ordinii de zi.  
Doamna Lazăr Mariana- primar prezintă proiectul ordinii de zi : 
   1. Proiect de hotărâre privind aprobarea Devizului general privind cheltuielile necesare 

realizării obiectivului de investiţii”Amenajare teren aferent clădirii administrative-
multifuncţionale sat Strunga, comuna Strunga, judeţul Iaşi”.   

- prezintă doamna Lazăr Mariana – primarul comunei Strunga ,judeţul Iaşi. 
2. Proiect de hotărâre privind  aprobarea numărului burselor şcolare ce se vor acorda 

elevilor din învăţământul preuniversitar de stat din Comuna Strunga, judeţul Iaşi în anul şcolar 
2018-2019. 

- prezintă doamna Lazăr Mariana – primarul comunei Strunga ,judeţul Iaşi. 
3. Proiect de hotărâre privind modificarea bugetului propriu al Consiliului local al 

comunei Strunga, judeţul Iaşi, pe luna iunie 2019. 
- prezintă doamna Lazăr Mariana – primarul comunei Strunga ,judeţul Iaşi. 
4. Discuţii. 

Doamna primar – ultimul punct al ordinii de zi, cel cu modificarea bugetului nu se va mai 
discuta, motivat de faptul că nu s-a primit adresa de la finanţe privind contul pentru suma alocată 
prin hotărâre de guvern,de asemenea pentru şcoală rectificarea se va face pe bază de referat. 

Preşedintele de şedinţă supune la vot proiectul ordinii de zi, proiectul ordinii de zi  este 
aprobat cu 11 voturi pentru. 

Preşedintele de şedinţă dă cuvântul doamnei primar pentru a prezenta proiectul de hotărâre 
privind aprobarea Devizului general privind cheltuielile necesare realizării obiectivului de 
investiţii”Amenajare teren aferent clădirii administrative-multifuncţionale sat Strunga, comuna 
Strunga, judeţul Iaşi”.  

Doamna primar prezintă proiectul de hotărâre. 
Se trece la discuţii. 
Doamna primar: 
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- ne-am hotărât, ca aici în faţa clădirii pe care am cumpărat, unde avem biblioteca, 
arhiva,sala de şedinţe a consiliului local şi sala de oficiere de căsătorii, să facem o amenajare a 
terenului, să facem ceva frumos, este şi la centrul de comună; 

- amenajarea va avea conducte pentru irigarea gazonului,vor fi alei din piatră,pergole, 
arbuşti, bănci; 

- va fi şi un zid, cu stâlpi din loc în loc pentru a nu intra maşinile, fără parcare. 
- aici în clădire mai avem o sală mare, pe care o vom dota cu mese şi scaune pentru 

organizarea unor evenimente şi pentru închirierea acestui spaţiu, pentru un banchet, o cununie, o 
petrecere, vom hotărâ acest lucru într-o şedinţă a consiliului local. 

Alte discuţii nu mai sunt. 
Preşedintele de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre privind aprobarea Devizului 

general privind cheltuielile necesare realizării obiectivului de investiţii”Amenajare teren aferent 
clădirii administrative-multifuncţionale sat Strunga, comuna Strunga, judeţul Iaşi”, proiectul de 
hotărâre este adoptat cu 11 voturi pentru. 

Doamna primar prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea numărului burselor 
şcolare ce se vor acorda elevilor din învăţământul preuniversitar de stat din Comuna Strunga, 
judeţul Iaşi în anul şcolar 2018-2019. 

Se trece la discuţii. 
Domnul Sarafincianu Gheorghe, poate nu am fost eu atent, în proiectul de hotărâre este 

trecută o dată cu care se vor acorda aceste burse, noi nu avem bani pentru tot anul şcolar. 
Doamna primar- dacă va fi nevoie vom face o rectificare de buget. 
Domnul Ureche Costel – secretar comună- vom introduce un articol în hotărârea de 

consiliu local- acordarea burselor se va face începând cu data de 01.06.2019. 
 Alte discuţii nu mai sunt. 

Preşedintele de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre privind aprobarea numărului 
burselor şcolare ce se vor acorda elevilor din învăţământul preuniversitar de stat din Comuna 
Strunga, judeţul Iaşi în anul şcolar 2018-2019, proiectul de hotărâre este adoptat cu 11 voturi 
pentru. 

În continuare doamna primar prezintă Rapoartele anuale privind starea economică,socială 
şi de mediu a comunei Strunga, judeţul Iaşi, pe anii 2017 şi 2018.  

Se trece la ultimul punct al ordinii de zi – Discuţii. 
Doamna primar – avem o cerere, a doamnei Filip Tatiana care solicită concesiunea unei 

suprafeţe de teren de 1.000 m.p. , teren aferent construcţiei pe care a cumpărat-o de la fosta 
asociaţie agricolă din Strunga, imobil situat în satul Strunga, comuna Strunga, judeţul Iaşi, la 
fosta basculă; noi am încercat un schimb de teren, dar nu am reuşit, nu ştim dacă există 1.000 
m.p. ,este cam mult, nu cred că sunt disponibili 1.000 m.p. 

Domnul Ureche Costel – secretar comună, domnilor consilieri dv. dacă sunteţi de acord 
în principiu să demarăm procedura, adică se va identifica terenul, se va întocmit un raport de 
evaluare şi apoi organizarea licitaţiei pentru concesionare. 

Doamna primar – am face o lotizare şi la Criveşti, pentru construcţie de locuinţe. 
Domnul Ureche Costel – s-a mai făcut o lotizare şi nu s-a prezentat nimeni pentru 

înscriere la licitaţie pentru concesionare. 
Domnul Ureche Costel – în sfârşit am primit şi avizul pentru denumire străzi în comuna 

Strunga, judeţul Iaşi, într-o şedinţă viitoare vom adopta o hotărâre în aceste sens, avizul s-a 
primit cu unele observaţii, strada 1 Decembrie să fie 1 Decembrie 1918, strada Haţaş să fie 
Haţaşului, strada Huci să fie a Hucilor. 



Doamna primar – am depus două proiecte unul pentru sistemul de distribuţie a gazelor 
naturale şi unul pentru asfaltare drumuri, vom vedea care proiect va avea reuşită.  

Alte discuţii din şedinţa consiliului local sunt înregistrate pe reportofon şi stocate în P.C. 
    Nemaifiind alte probleme la ordinea de zi preşedintele de şedinţă anunţă  încheierea 
lucrărilor şedinţei consiliului local.    

Preşedinte de şedinţă , 
 

Consilieri , 
 
Secretar  comună,   
 

 
 
 

Aprobat în şedinţa din data de 25.06.2019 conform 
art.42 , alin. 5 din Legea  nr. 215/2001 
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